
Enkel fråga!

Till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Anna-Lena Danielsson.

Kommer IVF kliniken i Umeå att flyttas till Skellefteå?

Jens Wennberg
Vice ordförande utskottet för primärvård och tandvård


